
Synpunkter på Klimathandlingsplan 2020-2023 framförda vid möte med Bromma 
stadsdelsnämnds Pensionärsråd

Klimathandlingsplanen kan ses som en inventering av tänkbara åtgärder, men är orimligt 
ambitiös, vilket gör att den knappast kommer att stimulera till ett effektivt arbete för klimatet. 
Att tillgodose målen innebär omfattande åtgärder och kostnader. I praktiken kommer därför 
viktiga verksamheter inom andra områden bli lidande.

Stadsdelsförvaltningen har lämnat synpunkter som vi håller med om, i korthet att dokumentet 
är ambitiöst inom valda områden, att några typer av växthusgaser utelämnats samt att CCS-
tekniken i praktiken inte är tillgänglig. Dessa synpunkter är viktiga och borde kunna markeras 
tydligare i remissvaret. Vi föreslår därför att man byter ut de två första meningarna i 
sammanfattningen, sista stycket, mot:

Bromma stadsdelsförvaltning är i huvudsak positiv till Klimathandlingsplanen, men anser att 
den är alltför ambitiös. Om målen därför inte upplevs som rimliga att uppnå eller 
kostnadseffektiva kommer planen inte inspirera till ett effektivt arbete för klimatet. Dessutom 
har några typer av växthusgaser utelämnats. (Sista meningen oförändrad).
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